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ورزشكار المپيكي ايران در دوران كرونا در 
چه شرايطي قرار دارد؟

از ناحيه كتف دچار مصدوميت هستم و در اين دوره 
اردوي تيم ملي حضور ندارم. تللاش مي كنم با رفع 
مصدوميت در مرحله بعد به ساير ملي پوشان ملحق 
شوم. آسيب ديدگي ام قديمي است و در دوران كرونا 
به كتفم اسللتراحت دادم. منتها بعد از شروع دوباره 
تمرينات مصدوميتم حادتر از قبل شد و مجبور شدم 

درمان جدي را آغاز كنم. 
شمشيربازي كشورمان روزهاي خوبي را 

پشت مي گذارد؟
بچه هللا در تعطيات كرونللا تمرينات شللان را قطع 
نكردند و در خانه و استان هايشللان تمرينات را ادامه 
دادند. دور جديد اردو هفته گذشللته به پايان رسيد. 
همه ملي پوشان به جد تمرينات را پيگيري مي كنند. 
خوشبختانه شللرايط شمشلليربازي ايران در جهان 
بسلليار خوب اسللت و يكي از بهترين رنكينگ هاي 
فدراسيون جهاني در اختيار تيم ملي كشورمان است. 
حتي مي توانم بگويم نسبت به برخي از تيم ها وضعيت 
بهتري هم داريم. نكته حائز اهميت اينكه ما سهميه 
المپيك توكيو را از خيلي وقت پيش قطعي كرده ايم 
و با توجه به اين مسئله خيال مان راحت تر است. اگر 
در آينده رقابت بين المللي برگزار شود، با خيال راحت 
اعزام خواهيم شد و حضورمان در تورنمنت ها هم براي 
ارتقا در رنكينگ جهاني مهم است و هم براي كسب 

آمادگي لازم جهت حضور در المپيك توكيو. 
در بعد بين المللي حريفان چه حسابي روي 

تيم ملي كشورمان باز كرده اند؟
معمولاً يكي دو هفته قبل از حضور در تورنمنت هاي 
خارجي ثبت نام مي كنيم. تمام رقباي ما در سراسللر 
جهان قبل از هر تورنمنتي اسامي تيم ها و ورزشكاران 
شركت كننده را چك مي كنند تا ببينند تيم ايران هم 
حضور دارد يا خير. جايگاه شمشيربازي ما آنقدر ارتقا 
پيدا كرده كه حضور يا عدم حضور ايران در مسابقات 
مختلف براي رقبا مهم اسللت. هيچ تيم يا كشللوري 
نيست كه مقابل تيم ملي شمشيربازي ايران شكست 
نخورده باشللد. تمامي رقباي قدرتمند و عنوان دار را 
طي سال هاي شكوفايي شمشيربازي و در رقابت هاي 
مختلف شكست داديم. رقابت تنگاتنگي بين تيم هاي 
مدعي دنيا وجود دارد. همانطور كه آنها وضعيت ما را 
رصد مي كنند، ما نيز شرايط آنها را بررسي مي كنيم. 
البته نه به خاطر اينكه از كشللوري بترسيم، بلكه به 
خاطر آناليز حريفللان و برنامه ريللزي دقيق آمدن يا 

نيامدن تيم ها مهم است. 
شمش�يربازي اي�ران ب�راي اوج گرفتن و 

ايستادن در كنار بهترين تيم هاي جهان 
چه پروسه اي را طي كرد؟

برنامه ريزي فدراسيون به رياست دكتر باقرزاده 
و همچنيللن تاش هللا و برنامه ريزي هاي 
پيمان فخري، سللرمربي تيللم ملي باعث 
شللده در مسللير موفقيللت گام بر داريم. 
طي اين سللال ها بچه ها از جان دل مايه 
گذاشللتند و تمرين كردند تللا بهترين 
نتايج را كسب كنيم. پشت سرگذاشتن 
تمرينات فشرده بدنسازي كار آساني 
نيست، ولي ما همه سختي ها را تحمل 
كرديم. شرايط مان بسيار سخت بود 
و زمان هاي طولاني را دور از خانواده 
سپري كرديم. شمشيربازان غيرت به 

خرج دادند و همت كردند تا اين سختي ها 

و مشكات را با موفقيت پشت سر بگذاريم. با پشتكاري 
كه داشتيم صعودي چشمگير را در رده بندي جهاني 
تجربه كرديم؛ از رده بيست و يكم جهان به رده سوم 
يا در برهه اي به رده دوم دنيا هم رسيديم. اين ارتقای 
رده كار هر تيمي نيسللت، ولي خوشبختانه بچه هاي 

ايران اين امر مهم را محقق ساختند. 
انتظارات از شمشيربازي كشورمان بسيار 
بالا رفته اس�ت و م�ردم ديگ�ر از اين تيم 
انتظار مدال هاي خوشرنگ دارند. بالا رفتن 

انتظارات شما را اذيت نمي كند؟
نه، اتفاقاً اين مسئله يك نوع انگيزه برايمان محسوب 
مي شود. مردم عزيز اين توقع را از ما دارند كه برايشان 
مدال كسللب كنيم. به همين خاطر ملي پوشان نيز با 
همين انگيزه مثل سرباز براي مردم شان مي جنگند. 
در تمامي مسابقات با هدف رسيدن به سكو و كسب 
مدال به ميللدان مي رويم و از اينكلله بتوانيم مردم را 

كمي شاد كنيم، خوشحال مي شويم. 
متناس�ب ب�ا افزاي�ش انتظ�ارات از اي�ن 
رش�ته توجهات و رس�يدگي مسئولان از 

شمشيربازي نيز افزايش يافته است؟
خوشبختانه امسال دكتر علي نژاد، معاون وزير اعام 
كرد كه بودجه فدراسيون نسبت به قبل بيشتر شده 
اسللت و اين مسللئله مي تواند در آينده شمشيربازي 
تأثير مثبت بگذارد؛ ضمن اينكه رئيس فدراسلليون 
در اين مدت حمايت خوبي از ملي پوشان در روزهاي 
كرونا داشته اسللت. بايد تأكيد كنم كه دكتر باقرزاده 
براي ما عاوه بر رئيس فدراسلليون دوسللت مان نيز 
هستند و هر كمك و حمايتي كه از دست شان برآمده، 

برايمان انجام داده اند. 
گذراندن روزه�اي قرنطين�ه و تمرين در 
خانه براي همه ورزشكاران حرفه اي سخت 
بود. شما چطور اين شرايط را قبل از شروع 

دوباره تمرينات پشت سر گذاشتيد؟

بچه هاي شمشلليربازي شللرايط را به خوبي پشللت 
سرگذاشللتند؛ چراكه هم با مربي در ارتباط بوديم و 
هم اينكه به خاطر حفظ سامتي خود و مردم با اوضاع 
كنار آمديم. تمرين در خانه هاي كوچك بسيار دشوار 
است و به عقيده من تمرين در منزل براي ملي پوش 
و ورزشكاري كه در سللطح قهرماني مي جنگد اصاً 
معني ندارد! منتها مجبور بوديم و اين شللرايط براي 
همه مردم دنيا ايجاد شده اسللت. كاري از دستمان 

برنمي آيد. 
دوري از مس�ابقات و تمرينات بر آمادگي 
ورزش�كاران تأثي�ر منف�ي دارد. جبران 
تعطي�ات اجب�اري و اث�رات منف�ي آن 

امكانپذير خواهد بود؟
از آنجا كه شمشيربازي ايران موفق به كسب سهميه 
المپيك شللده خيال مان كمي راحت تر از بقيه است. 
به همين خاطر اگر مسابقات بين المللي دوباره از سر 
گرفته شوند تا شروع بازي هاي المپيك پنج يا شش 
تورنمنت در پيش خواهيم داشللت. با توجه به اينكه 
دغدغه سللهميه توكيو را نداريم، مي توانيم با خيال 
آسوده در مسابقات حاضر شللويم و زودتر از بقيه به 

شرايط قبل از كرونا برگرديم. 
در خصوص سهميه اي كه شمشيربازي در 
بازي هاي المپيك كس�ب كرده اس�ت هم 

صحبت مي كنيد. 
براي رسيدن به سهميه توكيو بايد جز شش تيم برتر 
مسابقات قرار مي گرفتيم. خدا را شكر در جام جهاني 
لهسللتان اين اتفللاق رخ داد و با كنللار زدن چين به 
هدف مان رسلليديم. در جام جهاني كه قبل از شيوع 
كرونا برگزار شد، تيم های مجارستان، ژاپن و چين را 
شكسللت داديم و به عنوان تيم اول آسيا در رنكينگ 

جهاني سهميه را گرفتيم. 
توكيو س�ومين المپيك ش�ما خواهد بود. 
المپيك لندن اولين تجربه ش�ما بود و در 

المپيك ريو نيز تا پاي سكو پيش رفتيد. 
در المپيك لنللدن در حالي حضور داشللتم كه پس 
از 36 سال يك شمشلليربازي ايراني موفق به كسب 
سللهميه اين بازي ها شللده بود. با اين وجود با توجه 
به مصدوميتي كه برايم پيش آمللد، در لندن 2012 
نتوانسللتم توانايي هايم را نشللان دهم و كار خودم را 
پيش ببرم، ولي تمام انگيزه ام را براي المپيك 2016 
گذاشللتم و در اين مورد پيمان فخري، سرمربي تيم 
ملي نقللش مهمي داشللت. تاش زيللادي كردم كه 
سللهميه ريو را بگيرم و به اين هدف هم رسلليدم. در 
المپيك ريو نيز تمام تاشم را به كار گرفتم و با اينكه 
حق خوري صورت گرفت، ولي به مقام چهارم المپيك 
دست يافتم. بعد از اين افتخار بود كه ديد و نگاه 

مردم نسبت به شمشيربازي تغيير كرد. 
براي المپيك توكيو قول مدال داده ايد؟ 

چه هدفي براي اين بازي ها داريد؟
بله، اميدوارم با تمام قللوا به ميدان بروم 
و مدال اين بازي ها را به دسللت بياورم. 
تنها هدف من كسللب طاي المپيك 
است. نه به برنز فكر مي كنم و نه نقره؛ 
فقط طاي المپيك. خوشبختانه در 
اين دوره دو سهميه داريم، يكي در 

انفرادي و يكي در بخش تيمي. 
به لژيونر شدن فكر مي كنيد؟

امكان لژيونر شللدن برايللم وجود 
دارد، ولي من به اين مسللئله فكر 

نمي كنم. 

س�رانجام طلس�م برپاي�ي اردوي بچه هاي 
المپيكي شمشيربازي شكسته شد و اولين 
اردو براي بازي هاي توكيو در حال برگزاري 
است، از شروع اردوها و دور هم جمع شدن 

ملي پوشان بعد از 9 ماه صحبت كنيد. 
متأسللفانه در اين چند ماه هر زمان كه فكر مي كرديم 
شرايط كرونا بهتر مي شللود و مي توانيم اردوهايمان را 
برگزار كنيم، شللرايط بهتر كه نشد، هيچ، بدتر هم شد، 
در خرداد و ارديبهشللت كه كرونا كمتر شللد، تصميم 
گرفتيم از تير شروع كنيم، اما بعد خودم متأسفانه مبتا 
شللدم و اوضاع در تهران روز به روز بدتر مي شد و ركورد 
مي زد و نتوانسللتيم اردو بگذاريم. ديديم اينطور فايده  
ندارد و شرايط طوري شد كه به اين باور در شمشيربازي 
رسيديم كه بايد با كرونا زندگي كنيم. تصميم گرفتيم 
اردو را شللروع كنيم كه آن هم با اتفاق نللادري روبه رو 
شديم و وقتي قبل از اردو تست گرفتيم، تست چهار نفر 
از ملي پوشللان بدون اينكه هيچ عائمي داشته باشند، 
مثبت شللد و دوباره اردويمان به تعويق افتاد تا اينكه از 
هفته گذشته پس از منفي شدن تست ها، اردو شروع شد. 
تمريناتمان وضعيت بدي نداشللته و ملي پوشان تحت 
كنترل بوده اند، آمادگي جسللماني خوبللي دارند و بايد 
تمرينات تخصصي را شروع مي كرديم كه از اين اردو آغاز 
شد. در اين اردو تمرينات بدنسازي انجام مي دهيم و از 
اسفند و فروردين كه به سمت تمرينات تخصصي برويم، 

احتمالاً مسابقات هم از آن موقع شروع مي شود. 

در مدتي كه ملي پوشان شمشيربازي دور از 
اردو بودند، حتماً با آنها درباره تمريناتش�ان 
در ارتباط بوده ايد، چ�ه كار كرديد كه تيم از 
وضعيت آمادگي با توجه به لغو اردوها به دليل 

كرونا دور نشود؟
اتفاقي افتاد كه نه ما، بلكه كل دنيا پيش بيني نمي كرد، 
اگر يادتان باشد اسللفند ماه گفته مي شد كه با گرم شدن 
هوا و رسيدن تابسللتان كرونا تمام مي شود، اما ديديم در 
هواي گرم شدت آن بيشتر هم شد و هيچ كس فكرش را 
هم نمي كرد كه ما بچه هاي شمشيربازي 9 ماه نتوانيم دور 
هم جمع شويم و اردو برگزار كنيم. در اين مدت كه اردو 
برگزار نشللد، آقاي عابديني و پاكدامن تمريناتشان را در 
آكادمي دنبال مي كردند و با بقيه بچه ها كه در شهرهاي 
ديگر بودند، آناين در ارتباط بوديم و فايل هاي تصويري 
تمرينات را براي ما مي گذاشللتند. من و كمك مربي تيم 
آقاي قرباني، وضعيت ملي پوشان را تحت كنترل داشتيم 
و از وضعيتشان باخبر بوديم. خدا را شكر مي كنيم كه در 
اين مدت براي بچه ها اتفاق خاصي نيفتاد و دوباره در اردو 

جمع شده ايم و تمرينات پيگيري مي شود. 
از تمرين�ات و رصد آناين راضي هس�تيد؟ 
نگران اي�ن فرصت 9 ماهه كه از دس�ت رفته 

است، نيستيد؟ 
ملي پوشان وضعيت خوبي دارند و مشكل خاصي نداريم 

و خيلي هم نگران فرصتي كه به دليل كرونا نتوانستيم 
اردو برگزار كنيم، نيستيم. ما در شمشيربازي حداقل 
توانسته ايم سهميه را بگيريم، در حالي كه خيلي از 
رشته ها نگران هستند كه هنوز نتوانسته اند سهميه 
بگيرند. در همين شمشيربازي هم در حالي ايران 
توانسته سللهميه بگيرد كه روسلليه و فرانسه از 
تيم هاي مطرح اين رشللته هنوز حضورشان در 

المپيك قطعي نشده و يكي از اين دو تيم سهميه 
مي گيرد و در المپيك شركت مي كند و اين فشار را 

به اين تيم زياد مي كند و ما با توجه به كسب سهميه 
ديگر اين فشللار را نداريم. از الان هم هفت ماه و نيم تا 
المپيك فاصله است كه زمان كمي نيست، عاوه بر اين 
نمي خواهيم از صفر شروع كنيم و بچه ها تمريناتشان 
را انجام داده انللد و فقط تمرينات تخصصللي مانده كه 
نگران آن نيستيم و سفت و سخت براي آن برنامه ريزي 

مي كنيم. 

به اسفندماه برگرديم كه شمشيربازي توانست 
سهميه بگيرد و يكي از مسافران كاروان ايران 

در توكيو باشد. 
بچه ها خوب بودند و سال موفقي را پشت سر گذاشتيم، 
تيممان آماده بود، خوب تمرين كللرده بوديم و هدفمان 
رسلليدن به المپيك بود و از يك سللال قبل برنامه ريزي 
كرده و هدف هايمان را نوشللته بوديم و در اختيار بچه ها 
گذاشته بوديم و بچه ها مي دانستند كه قرار است به كجا 
برسيم. ما روند خوبي را طي كرديم و خدا را شكر يك چين 
قدرتمندي حريفمان بود كه دنبالمان بود و در دو مسابقه 
حياتي قهرماني آسيا و قهرماني جهان، اين تيم را شكست 
داديم، اين بردها امتياز ضريب دو داشللت و اگر هر كدام 
از اين رقابت ها با چين را شكسللت مي خورديم، كارمان 
مشكل مي شد، اما در هر دو مسللابقه، اين تيم را برديم و 
در مسابقات لهستان كه اواخر بهمن بود كه سهميه مان 
تقريباً قطعي شد و در ادامه اگر در يكي از مسابقات لهستان 
يا لوكزامبورگ شللركت مي كرديم، سهميه مان قطعي 
مي شد كه با شركت در بازي هاي لهسللتان، حضورمان 
در المپيك به صورت رسللمي تأييد شد و چيني ها هم با 

المپيك خداحافظي كردند. 
اما المپيك به تعويق افتاد و كرونا همه برنامه ها 

را به هم ريخت. 
دوري 9 ماهلله از اردو به دليل كرونا باعث نمي شللود كه 
بچه ها تمركزشان را روی هدف ها از دست بدهند. دوباره 
روی برنامه های تيم متمركز مي شويم تا با هدف هايي كه 

معين كرده ايم به خوبي براي المپيك آماده شويم. 
المپيك تابس�تان آينده در توكيو مي تواند 
ادامه مس�ير موفقيت هاي شمش�يربازي در 
سال هاي اخير باشد؟ اين را خيلي ها از شما و 

چهار ملي پوش انتظار دارند. 
پيش بيني نمي كنم، اما هميشه قول داده ام كه بهتر از دوره 
قبل باشيم و تمام تاشمان را مي كنيم. يك روز در جلسه 
با وزير گفتم نمي دانم كه خدا در المپيك در طالع ما چه 
نوشته است، اما كاري كه بايد مي كرديم را كرديم، اما روز 
مسللابقه چه اتفاقي بيفتد، واقعاً نمي دانم و اميدوارم روز 

خوب شمشيربازي ايران باشد. 
با توجه ب�ه اينك�ه در المپيك ري�و مجتبي 
عابديني تا يك قدمي مدال پي�ش رفت و با 

نتايج فوق الع�اده اي كه پ�س از المپيك هم 
شمشيربازي گرفت، اين انتظار به وجود آمده 
است كه شمشيربازي مي تواند مدال بگيرد، 

اين كارتان را سخت نمي كند؟
ما خودمان از خودمان نسبت به افكار عمومي بيشتر انتظار 
مدال داريم و مطمئن باشيد كه آنقدر زحمت كشيده ايم كه 
به اين راحتي از المپيك نمي گذريم. بچه هاي شمشيربازي 
به جز المپيك، هر افتخاري كه بايد كسللب مي كردند را 
به دست آورده اند، ما مدال قهرماني جهان، جام جهاني، 
بازي هاي آسلليايي و گرندپري ها را داريللم و تنها مدال 
المپيك باقي مانده كه شاه بيت غزل براي يك ورزشكار و 
يك تيم است. مجتبي عابديني فكر مي كرد كه خيلي مدال 
دارد، اما وقتي مدال قهرماني جهان را برد و از سكو پايين 
آمد، گفتم همه آن مدال ها را كنار بگذار، حالا با رسيدن 
به مدال جهاني مي فهمي كه مدال هاي قبلي چيزي نبوده 
است. حالا هم اگر المپيك را بگيريم، ساير مدال ها را بايد 
كنار بگذاريم. خيلي براي رسيدن به مدال المپيك زحمت 

كشيديم و تمام هدفمان است. 
مي ش�ود گفت كه در كلكس�يون افتخارات 
شمش�يربازي تنها جای مدال المپيك خالي 

است. 
واقعاً، المپيك يك مدال به شمشلليربازي ايران بدهكار 
است. ما در المپيك ريو هم براي مدال رفتيم، همين علي 
پاكدامن آماده تر از مجتبي بود و جوان بود و قدر المپيك 
را نمي دانست، اما مجتبي يك دوره المپيك شركت كرده 
بود و قدر آن را مي دانست. الان وقتي ديدند كه عابديني 
با توجه به حضور در المپيك و نتايجش چه اسللطوره اي 
شده است، همه اهميت و قدر المپيك را مي دانند، بقيه 
شمشيربازان هم عملكرد ملي پوشان را ديده اند كه تشنه 
حضور در المپيك هسللتند. در حال حاضر فكر مي كنم 
بچه ها انگيزه خيلي بيشتر از حد كافي هم براي درخشش 

در المپيك دارند. 
تجربه اي كه عابديني و پاكدام�ن در ريو به 
دست آورده اند، در كنار انگيزه محمد رهبري 
و محمد فتوحي مي تواند به شمشيربازي براي 

موفقيت در توكيو كمك زيادي كند. 
صددرصد، قدر المپيك را المپيك رفته ها بيشتر مي دانند، 
به خصوص كسي كه يك دوره رفته و مدال هم گرفته و 
مزه آن زير زبانش است و مي داند با ورزشكاري كه مدال 
المپيك گرفته است، چه برخوردي مي شللود و او از اين 
فرصت بهترين استفاده را مي كند. در دوره المپيك ريو، 
بين دو تايم مبارزه علي پاكدامن با شمشيرباز آلماني به 
علي گفتم كاری نكن چهار سال حسرت بخوري، اما همين 
اتفاق افتاد و حسرت خورد كه چرا در ريو آنطور مبارزه كرده 
است و به همين خاطر در توكيو ملي پوشان شمشيربازي 

نمي خواهند اين فرصت را از دست بدهند. 
با توجه به موفقيت هاي چشمگير شمشيربازي 
در سال هاي گذش�ته اين رش�ته به جايگاه 
بالايي در ورزش ايران رس�يده اس�ت، اما به 
نظر مي رس�د حمايت ها و امكان�ات به اندازه 
اين موفقيت ها نيست و حتي اين رشته سالن 

اختصاصي هم ندارد!
ما سالني كه براي كارمان باشد، بس است، اين سالن را 
در آكادمي ملي المپيك براي تمرين داريم و سالن هاي 
اسللتاندارد هم در همين حد اسللت، اما اينكه رشته 
تيراندازي نشللان داده پتانسلليل بالايي دارد، سالن 
اختصاصي براي مسابقه مي خواهد. البته در سال هاي 
اخير نگاه ها به شمشيربازي عوض شللده است و اين 
رشته به جمع رشته هاي مدال آور اضافه شده و بودجه 
افزايش پيدا كرده است. هر مسابقه اي كه مي خواستيم 
شركت كرده ايم و مشكلي در اين رابطه نداشته ايم. وظيفه 
ما تمرين كردن است و وظيفه مسللئولان فراهم كردن 
تداركات اردوها و مسابقات، مشللكاتي بود كه در ادامه 
حل شد و به بچه ها هم گفته ام كه برويد كار بزرگ كنيد و 

توقعات بزرگ هم از مسئولان داشته باشيد. 

نه نقره و نه برنز، فقط طلاي المپيك
گفت وگوي »جوان« با مجتبي عابديني اميد اول شمشيربازي ايران در توكيو

المپيك يك مدال به ما  بدهكار است
گفت وگوي »جوان« با پيمان فخري، سرمربي تيم ملي شمشيربازي در آغاز اردوي آمادگي توكيو

رش�ته مهي�ج و م�دال آور شمش�يربازي اگرچه در 

شیوا نوروزی
كشورمان مغفول واقع شده، ولي به لطف درخشش       گفت و گو

چند سال گذشته ملي پوشان كشورمان نگاه ها به اين 
رشته تغيير كرده است. شمشيربازان ايراني در يك دهه اخير همواره روند صعودي 
را طي كرده و با اعزام به مسابقات خارجي افتخارات تاريخي زيادي را براي ورزش 
كشور به ارمغان آورده اند. با اينكه در دو ماده اپه و فلوره هنوز به جايگاه واقعي خود 
نرسيده ايم، اما ملي پوشان اسلحه سابر در 10سال گذشته با تكيه بر استعداد ناب 
ايراني گل كاش�ته و در مقاب�ل قدرت ها خارجي ق�د علم كرده ان�د. روزگاري تيم 
كشورمان جايي در ميان 10 قدرت اصلي شمشيربازي دنيا نداشت، ولي حالا به لطف 
درخشش مجتبي عابديني، علي پاكدامن و سايرين رتبه مان تك رقمي است و بيخ 

گوش حريفان قدر ايس�تاده ايم. در رنكينگ فدراس�يون جهاني تيم اسلحه سابر 
كشورمان فعاً در رده هفتم دنيا قرار دارد. همين تيم زمستان سال گذشته و درست 
قبل از پاندمي كرونا موفق به كسب سهميه تيمي بازي هاي المپيك شد؛ اين افتخار 
با كسب عنوان پنجمي جام جهاني لهستان به دست آمد و ضمن اينكه چهار سهميه 
انفرادي هم نصيب تيم سابر شد. مجتبي عابديني پديده شمشيربازي ايران است؛ 
او تيرماه سال گذشته در مسابقات جهاني مجارستان با ايستادن روي سكوي سوم 
دنيا اولين مدال تاريخ شمشيربازي را براي كشورمان به ارمغان آورد. او كه تجربه 
حضور در المپيك لندن را نيز در كارنام�ه دارد در المپيك ريو در يك قدمي مدال 
قرار داش�ت، ولي در نهايت عنوان چهارم را به دست آورد. عابديني در گفت وگو با 
»ج�وان« هدف�ش در المپي�ك ري�و را كس�ب عن�وان قهرمان�ي عن�وان ك�رد. 

شمش�يربازي اي�ران از آن رش�ته هايي اس�ت 
ك�ه در س�ال هاي گذش�ته ب�ا ي�ك جه�ش 
خيره كنن�ده توانس�ته ب�ا كس�ب موفقيت هاي 
جهاني و آس�يايي به يك�ي از تيم ه�اي قابل احت�رام در ورزش كش�ورمان 
بدل ش�ود؛ موفقيت هايي كه با كس�ب س�هميه المپيك توكي�و ادامه پيدا 

كرد و ح�الا همه در انتظ�ار مدال خوش رن�گ و تاريخي تيم س�ابر ايران كه 
تركي�ب آن را مجتب�ي عابديني، عل�ي پاكدام�ن، محمد رهب�ري و محمد 
فتوح�ي تش�كيل مي دهن�د، در توكي�و هس�تند. در گفت وگ�و ب�ا پيمان 
فخري، س�رمربي تيم ملي شمش�يربازي درباره هدف ه�ا و برنامه هاي اين 
رش�ته ب�راي بازي هاي المپيك تابس�تان س�ال آين�ده صحب�ت كرده ايم. 

سعید احمديان 
      گفت و گو
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